

COSICS BULLETS

Installation of terminals in the office

Guidelines have been developed and sent to COSICS coordinators in Headquarters concerning the conditions that must be met in each office before a terminal can be installed. Those who are receiving COSICS terminals in phase 1 should ensure that they see these instructions so that arrangements can be made in advance to move any furniture that may be necessary. Installation teams are running into difficulties because some offices have not been properly arranged to accept the terminals. We know that in a cramped office there are occasionally difficulties in arranging furniture in an acceptable manner but the terminals cannot be installed unless those conditions are met.

Terminals in Washington and San Francisco

The computers in Washington and San Francisco have been installed and are running. Installation teams are now installing and testing terminals. COSICS users should note that regular communication with these missions through COSICS will not be possible until after training begins in January.

Technological update

The COSICS project office continues to keep abreast of new technologies and techniques that can improve the COSICS system. Recently some COSICS team members attended a major Digital Equipment conference in California and returned with leads on a number of new and innovative approaches to such topics as training, PC/COSICS interface, system security and newly

BULLETIN COSICS

Emplacement des terminaux dans les bureaux

Nous avons établi des directives sur les conditions préalables pour l'emplacement des terminaux dans les bureaux et les avons fait parvenir à tous les coordonnateurs du COSICS à la centrale. Les personnes recevant COSICS pendant la phase 1 devraient se familiariser avec ces directives afin de préparer leur bureau pour le recevoir. L'équipe d'installation a eu des difficultés dans certains bureaux parce que l'emplacement des meubles ne convenait pas. Nous n'ignorons pas que certains d'entre vous sont à l'étroit dans certains bureaux et qu'il est difficile de les réaménager pour pouvoir placer le terminal. Des efforts devront être faits en ce sens sinon il sera impossible pour l'équipe d'installation de faire son travail.

Terminaux à Washington et San Francisco

Les ordinateurs à Washington et à San Francisco sont installés et fonctionnent. L'équipe d'installation est à installer et tester les terminaux. Toutefois les personnes travaillant sur COSICS présentement doivent prendre note que la communication avec ces missions ne pourra se faire qu'après le début de la formation en janvier.

Mise à jour technique

Le bureau du projet COSICS continue de se mettre au courant des techniques et des technologies les plus récentes afin d'améliorer le système COSICS. Quelques membres du bureau COSICS ont participé récemment à une conférence de Digital Equipment en Californie. Ils sont revenus avec des idées pour des approches nouvelles et innovatrices sur la formation, le rapport entre les